易賞錢會員 Summer 積分賞條款及細則

- 1. 活動推廣期由 2022 年 7 月 24 日至 31 日。
- 2. 優惠只適用於易賞錢 APP 會員、憑 1200 易賞錢積分換 HKD/MOP 30 屈臣氏電子現金券、每位 會員只限享用優惠一次。
- 3. 成功換領之 HKD/MOP 30 屈臣氏電子現金券將儲存在易賞錢 APP「我的帳戶」內「電子優惠券」,有效期為 2022 年 7 月 24 日至 8 月 31 日。電子現金券會在 3 天內自動存入合資格會員的帳戶內。
- 4. 易賞錢 APP 會員於門市及網店任何消費 (指定產品除外) 即可使用 HKD/MOP 30 屈臣氏電子現金券,網店必須輸入優惠碼「MB30」,優惠不包括繳費賬項、八達通增值服務、電話或傳真訂購、購買屈臣氏禮券、初生嬰兒奶粉或電話卡/儲值卡的交易、塑膠購物袋環保徵費、換購產品、積分/電子印花換購產品、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、處方產品、訂購計劃、體檢及疫苗計劃、中醫藥服務、視像診症服務及母嬰健康顧問服務。
- 5. 易賞錢 VIP 會員限定,於推廣期最高累積消費之頭一位 VIP 再賞 K11 ARTUS 匠心海景住宿一晚連早餐及下午茶 (價值\$7,423)。合資格之 VIP 會員將於推廣期完結後 3 日內 (8 月 3 日前) 收到得獎電話通知。如於推廣期後 3 日內仍未能聯絡上得獎者,得獎者資格將被取消。
- 6. 贏取 K11 ARTUS 住宿優惠之易賞錢 VIP 得獎者需要到指定地點換領獎品。必須於入住前一星期內 向酒店預約 (最遲預約日期為 2022 年 8 月 25 日),並必須在 2022 年 8 月 31 日前入住。
- 7. 獎品均不可轉讓他人、兌換現金或其他貨品。顧客因參與及獲取獎品之而引申之所有費用,包括 (但不限於)稅項、交通費、附加費等,屈臣氏均無任何責任。屈臣氏就獎品供應商所提供之義務 及服務均無任何責任。任何有關獎品質素或價值之爭議,須由得獎者與獎品供應商直接解決。
- 8. 得獎者須於領獎時簽署確認信以作換領及記錄用途。有關入住之條款及細則詳情,請參閱 K11 ARTUS 之網頁或換領信。如有任何有關酒店住宿之問題,可與 K11 ARTUS 聯絡。如有任何爭議,屈臣氏保留最終決定權。

MoneyBack Member Summer Shopping Rewards Terms & conditions

- 1. Promotion period is from 24 31 July 2022.
- 2. Use 1200 MoneyBack points to redeem HKD/MOP 30 Watsons ecoupon is only applicable to MoneyBack member, each member can enjoy the offer for once only.
- 3. The redeemed HKD/MOP 30 Watsons ecoupon will be inserted in MoneyBack APP" eCoupon" section under "Account" tap. HKD/MOP 30 Watsons ecoupon valid period is from 24 July 31 August. The eCoupon will be inserted into eligible member's account within 3 days automatically.
- 4. MoneyBack App members enjoy \$30 off upon any purchase (exclude selected items) by using HKD/MOP 30 Watsons ecoupon at Watsons store and eShop. Please enter promo code "MB30" for eShop purchase. This offer is not applicable to bill payments, Octopus card reloads, phone or fax orders, purchasing Watsons coupons, stage 1 infant milk powder, prepaid phone cards, Environmental Levy on Plastic Shopping Bags, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service and Prescription Products, Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Chinese Medicine Practitioner's Consultation Services, Online Medical Service and Mother & Baby Advisory Service.
- 5. MoneyBack VIP member exclusive, who has spent the most in an accumulated basis during the promotion period will be extra rewarded by K11 ARTUS premium staycation with breakfast & afternoon tea (valued \$7423). The eligible winner will receive a phone call within 3 days after the promotion period for the redemption detail of the prize. The prize will be forfeited automatically if we are not able to contact the winner within 3 days after the promotion period.
- 6. The winner must visit selected location to redeem the prize of K11 ARTUS premium staycation. The reservation shall be made on/before 25 August 2022 which is 7 days in advance before the arrival date. The relevant stay must be completed on/before 31 August 2022.
- 7. The prize are not transferable, exchangeable for cash or kind or extendable in validity. Watsons is not liable for the failure of suppliers of prizes to perform any obligations or provide any services. Any dispute regarding the quality, performance or value of prizes should be resolved directly by the winners with the respective suppliers of prizes.
- 8. Confirmation letter of prize collection must be signed when collecting the prize for recording purpose. Please visit K11 ARTUS website or redemption letter for any terms and conditions regarding to the accommodation. If there is any enquires regarding to the stay, please contact K11 ARTUS directly. If there is any dispute, Watsons reserves the right of final decision.